
  

Protokoll för styrelsemöte i Svensk Barnkardiologisk Förening 

Måndag 14/11 2022 via teams 

Närvarande: Jan Bergils, Maria Sjöborg Alpman, Erik Green, Ida Jeremiasen och Jenny Alenius 

Dahlqvist 

Frånvarande: Annika Öhman 

§1. Mötet öppnandes av ordförande Jan Bergils. 

§2. Dagordningen godkändes av mötet. 

§3. Föregående protokoll godkändes. 

§4. Rapport om föreningens ekonomi: Inget nytt. 

§5. Hemsidan. EG rapporterar:  

• Rekommendationer om Covidvaccination kommer att läggas upp.  

• Minnestext om Professor Nils-Rune Lundström finns nu på hemsidan.  

• Uppgifter om styrelsens nya sammansättning ska ändras enligt senaste årsmötet. 

• Luciaföreläsning, info om ska läggas upp på hemsidan. 

§6. Uppföljningsprogrammet: 

Uppföljningsprogrammet saknar, i vissa stycken referenser i anslutning till olika påståenden. Detta 

behöver gås igenom litet noggrannare inför arbetsdagen i januari. Jan delar upp stycken mellan 

styrelsens medlemmar att förbereda. 

Resurssättning är ett problem för implementering. Samarbete för kroniskt sjuka barn med många olika 

diagnoser behövs. Inför mötet behöver vi inventera hur kollegor inom andra subspecialiteter arbetar 

med detta. 

§7. Swedcon: inget nytt att rapportera. 

§8. Vårmötet/Svenska hjärtförbundet: Diskussion kring vår syn på fortsatt samarbete: Samarbetet med 

vuxenkardiologin är viktig för barnkardiologin och vi medverkar gärna fortsättningsvis till en viss 

utsträckning i vårmötet.  När det gäller bedömning av abstrakt bedömer vi gärna abstrakt inom vårt 

kompetensområde; Barnkardiologi.  

§9. Delföreningsmöte/Almedalen: BLF driver detta. Uppföljningsprogram för ”överlevare” kommer 

att diskuteras på Almedalsveckan. Syfte: Uppföljningsprogram bör upptas i NPO. Kommunerna bör 

uppmärksammas på kroniskt sjuka barns behov..  

§10. Gott&Blandat;  



• NAG-representant: Nominera barnläkare till nationell arbetsgrupp som arbetar för NPO, barn 

med sällsynta sjukdomar. Jenny mailar ut till medlemmar och ber om nomineringar. 

• Normalvärden: frågan bordlägges pga. tidsbrist 

• BAV: frågan bordlägges pga. tidsbrist 

§11. Nya medlemmar: Oskar Andersson, Region Östergötland antas som ny medlem i Svensk 

Barnkardiologisk förening. 

§12. Övriga frågor: inga 

§13 Nästa styrelsemöte 12/12 klockan 16 via teams. 

§14. Mötet avslutades av Jan Bergils. 

 

Jenny Alenius Dahlqvist, sekreterare i Svensk Barnkardiologisk förening 

 

 


